
 آرمان ملی: در حالی که عنوان می شد شرکت های بزرگ 
به دنبال سهام استقلال و پرسپولیس هستند، عرضه بلوکی 

سرخابی های پایتخت باز هم به تاریخ دیگری موکول شد. 
   اولین عرضه 

اسفند ماه سال 1400 مدیرعامل وقت فرابورس با بیان اینکه 
پذیره نویسی استقلال و پرسپولیس به پایان رسید، گفت: حدود 
۳۲0 هزار نفر سهام باشگاه پرسپولیس و ۲۸۶ هزار نفر سهام 
باشگاه استقلال را خریداری کردند. مهر نوشت: میثم فدایی 
شب گذشته )شنبه ۲۸ اسفند( در ارتباط تلفنی با بخش خبری 
۲1 شبکه یک سیما افزود: در باشگاه استقلال، افراد حقوقی ۲۸0 
میلیارد تومان معادل ۷۸ درصد سهام و سهامداران حقیقی ۷۹ 
میلیارد تومان معادل ۲۲ درصد افزایش سرمایه را خریداری 
کردند. وی ادامه داد: در باشگاه پرسپولیس، افراد حقوقی 
۲۶1 میلیارد تومان معادل ۷4 درصد و افراد حقیقی ۸۹ میلیارد 
تومان معادل ۲۵ درصد افزایش سرمایه را خریداری کردند. به 
گفته فدایی حدود ۳۲0 هزار نفر سهام باشگاه پرسپولیس و ۲۸۶ 
هزار نفر سهام باشگاه استقلال را خریداری کردند و برای متعهد 

پذیره نویسی سهامی باقی نمانده است. 
   نظر کارشناسان 

حدود ۲ ماه قبل بود که امیر عابدینی مدیرعامل اسبق 
پرسپولیس و رئیس اسبق فدراسیون فوتبال در خصوص عرضه 
سرخابی ها می گوید: دولت یک بار باور نکرد که مردم می توانند 
این باشگاه را اداره کنند. دو باشگاه باید به صورت سهامی 
عام اداره شود. این چه روشی است که ده درصد دو باشگاه را 
به بورس می برید؟ این مسخره است و مشخص بود که مردم 
استقبال نخواهند کرد. امین مردم سهام این دو باشگاه را عرضه 
نکرد. باید کسانی که مردم آنها را قبول دارند پشت این قضیه 
گهان پیدا شد و در رسانه افکار عمومی را  باشند. یک شحصی نا
به خودش معطوف کرد اما برای فوتبال چیز خاصی ارائه نکرد. 
ایشان سهام و مدیریت دو باشگاه را زیر سوال برد. همچنین 
امیر واعظ آشتیانی مدیرعامل اسبق استقلال گفت: از همین 
ده درصدی هم که وارد بورس کرده اند، فقط سه درصد آن را 
مردم خریده اند.بقیه آن هفت درصد را شخصیت های حقوقی و 
حقیقی را با توصیه های مختلف خرید کرده اند. وقتی دو باشگاه 
زیان  ده است، قطعا مردم سهام آن را نمی خرند. الان استقلال 
و پرسپولیس را مفت هم به ما بدهند، کسی نمی خواهد چون 

سود اقتصادی ندارد.

   اطلاعیه اول 
سازمان خصوصی سازی اواخر آذرماه اعلام کرد که در نظر 
دارد ۵1 درصد از سهام دو باشگاه استقلال و پرسپولیس را 
از طریق کارگزاری بانک مسکن عرضه کند. این تصمیم در 
راستای خصوصی سازی این دو باشگاه و حل مشکل مجوز 
حرفه ای آنها اتخاذ شد. برنامه این است تا پایان امسال حداقل 
گذار  ۵0 درصد سهام به اضافه یک سهم از این دو باشگاه وا
گانه با اشاره به  شود، اما فرابورس ایران طی دو اطلاعیه جدا
گذاری دو باشگاه استقلال و پرسپولیس در روز 1۲  برنامه وا
دی ماه اعلام کرد تا تاریخ سوم دی ماه 140۲ تقاضایی برای 
بررسی صلاحیت فنی و مدیریتی به سازمان خصوصی سازی 
واصل نشده، لذا عرضه موضوع اطلاعیه مذکور در تاریخ 1۲ 
دی ماه دارای موضوعیت نخواهد بود. تاریخ عرضه بعدی 
روز سه شنبه ۲۶ دی ماه تعیین شده است. در اطلاعیه مربوط 
به باشگاه استقلال آمده است: سازمان خصوصی سازی در 
نظر دارد ۵1 درصد از سهام شرکت فرهنگی ورزشی استقلال 
ایران )سهامی عام( متعلق به وزارت ورزش و جوانان را به طور 
عمده، نقد و شرایطی از طریق بازار پایه فرابورس ایران به فروش 
خ ۲۶ دی 140۲ تعیین  برساند؛ تاریخ عرضه روز سه شنبه مور
شده است. در اطلاعیه مربوط به پرسپولیس نیز آمده است: 
سازمان خصوصی سازی در نظر دارد ۵1 درصد از سهام شرکت 
فرهنگی ورزشی پرسپولیس )سهامی عام( متعلق به وزارت 
ورزش و جواتنان را به طور عمده، نقد و شرایطی از طریق بازار 
پایه فرابورس ایران به فروش برساند؛ تاریخ عرضه روز سه شنبه 

مورخ ۲۶ دی 140۲ تعیین شده است. 
   اطلاعیه دوم 

در پی انتشار اخباری در خصوص عرضه سهام دو شرکت 
ورزشی  »فرهنگی  و  ایران«  استقلال  ورزشی  »فرهنگی 
پرسپولیس« مبنی بر لغو عرضه به دلیل عدم وجود متقاضی، 
سازمان خصوصی سازی جهت تنویر افکار عمومی و روشن 
شدن ابعاد موضوع توضیحات زیر را به اطلاع عموم مردم، 
رسانه ها و علاقه مندان می رساند. به گزارش سازمان خصوصی 
سازی، سازمان خصوصی سازی با هماهنگی وزارت ورزش و 
گذاری سهام  جوانان جدیدترین اقدامات خود در خصوص وا
گذاری نسبت به عرضه ۵1  این دو باشگاه و بر اساس مصوبه وا
درصد سهام از این دو شرکت اقدام نمود. بر اساس اطلاعیه 
عرضه سهام که توسط شرکت فرابورس ایران منتشر شده بود 

تاریخ عرضه 1۲ /10 /140۲ تعیین گردید. مطابق مقرارت فرابورس 
متقاضیان باید اولاً درخواست خرید سهام را به شرکت فرابورس 
تحویل می دادند و ثانیاً مطابق ضوبط مقرر در »دستورالعمل 
اجرایی روش انتخاب مشتریان راهبردی )استراتژیک( و احراز 
گذاری ها« درخواست بررسی  و پایش اهلیت مدیریتی در وا
صلاحیت تخصصی و مستندات مربوط به آن را نیز به اداره 
کل حراست سازمان خصوصی سازی ارائه می  کردند. مهلت 
ارسال هر دو درخواست روز یکشنبه مورخ 0۳ /10 /140۲ تعیین 
گر چه درخواست خرید به  شده بود. حسب اطلاع واصله ا
شرکت فرابورس ارسال شده بود، اما درخواست خرید واصل 
گهی  شده به سازمان خصوصی سازی بعد از مهلت مقرر در آ
عرضه صورت گرفته لذا پذیرش آن بر خلاف ضوابط بود و با 
توجه به حساسیت این سازمان در اجرای دقیق مقررات و 
تشریفات عرضه عملاً امکان پذیرش هیچ درخواستی بعد از 
اتمام مهلت وجود نداشت. مطابق مندرجات دستورالعمل 
گهی عرضه، صرفاً اشخاصی اجازه  بررسی صلاحیت و مفاد آ
خ دوازدهم دی را داشتند که بعد از  حضور در روز عرضه مور
کارگروه از سازمان خصوصی سازی  تأیید صلاحیت توسط 
به فرابورس معرفی می شدند لذا با توجه به عدم پذیرش 
درخواست ها کارگروه تشکیل نشده و هیچ شخص قابل معرفی 
خ 1۲ /10  نیز به فرابورس وجود نداشت. در نتیجه عرضه مور
/140۲ منتفی بود. با توجه به اتفاقات فوق و اراده جدی این 
گذاری سهام دو باشگاه ضمن هماهنگی صورت  سازمان در وا
گرفته با شرکت فرابورس ایران در خصوص نحوه انجام عرضه 
گذاری   مجدد سهام گزارش موضوع در اولین جلسه هیأت وا
)مورخ 140۲/10/04( مطرح شد و این هیات با عرضه مجدد سهام 
شرکت های مذکور با همان قیمت و شرایط قبلی موافقت نمود. 
گهی عرضه در روزنامه  های کیهان و وطن امروز  در این راستا آ
مورخ 0۶ /10 /140۲ به چاپ رسید. متعاقب آن اطلاعیه عرضه نیز 
توسط شرکت فرابورس ایران منتشر شد که طی آن روز سه شنبه 
مورخ ۲۶ /10 /140۲ به عنوان تاریخ عرضه تعیین گردید و مهلت 
ارسال درخواست خرید و درخواست بررسی صلاحیت روز 
یکشنبه مورخ 1۷ /10 /140۲ تعیین شده است. سازمان خصوصی 
سازی امیدوار است با توجه به شرایط درنظر گرفته شده برای 
گذاری این دو شرکت و انواع مشوق  ها و تخفیفات تعیین شده  وا
گهی، عرضه سهام با استقبال فعالان اقتصادی مواجه شده  در آ

گذاری آن محقق گردد.  و وا
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لیست بازیکنالن تیم ملی ژاپن 
برای حضور در جام ملت های 
آسیا ۲۰۲۳ اعلام شد و براین 
اساس »آئورا میتوما« ستاره 
ژاپنی تیم فوتبال برایتون به 
دلیل مصدومیت این اردو را از 

دست داد. 

مدیرعامل باشگاه استقلال دیروز 
میزبان سفیر عربستان در کمپ 
شادروان حجازی بود و ضمن بازدید 
از بخش های مختلف محل تمرین 
آبی ها، ۲طرف پیرامون مسائل 
مختلف و زمینه همکاری های آینده 

به گفت وگو پرداختند.

باشگاه نوبهار نامانگان به 
ب  جذ ز  ا سمی  ر ت  ر صو
سیاوش حق نظری، بازیکن 
ایرانی باشگاه آلمالیق خبر 
داد تا این بازیکن همچنان 
به دوران فوتبال خود در 

ازبکستان ادامه دهد. 

ت
شــ

س نو
عک

  غیبت ستاره ژاپن سفیر
        لژیونر 

گفتوگو

در  استقلال  پیشکسوت  بیانی  شاهین 
گردان نکونام در نیم فصل  خصوص عملکرد شا

اول لیگ برتر صحبت کرد. 
   نظر شما در خصوص عملکرد استقلال 

در نیم فصل اول لیگ برتر چیست؟
 با توجه به اتفاقاتی که پیش از شروع فصل رخ 
داد و بازیکنانی که از تیم جدا شدند و نفراتی که 
جذب شدند، مشکلات مدیریتی قبل از شروع 
فصل و اختلافاتی که بین مدیرعامل و سرمربی 
تیم وجود داشت، اخبار ناخوشایندی اطراف تیم 
بود، ولی با این حال شروع خوبی را دیدیم و در 
ادامه هم تیم از کورس قهرمانی دور نشد، هفته ها 
صدرنشین بود و دست آخر هم با بازگرداندن 
امتیازات سپاهان مانع از ادامه صدرنشینی در 
پایانی نیم فصل اول شدند، پس با این شرایط 
نتایج خوبی کسب شده و این تیم می تواند در 
نیم فصل دوم موفق به کسب نتایج بهتری شود 
گر در فصل نقل و انتقالات بتواند نقاط ضعف  ا

خود را پوشش دهد. 
ح شدن اسم بازیکنانی،      در مورد مطر
چون علیرضا جهانبخش، علی قلی زاده، 
سعید عزت اللهی، اللهیار صیادمنش، محمد 
محبی، حسین زاده، امید نورافکن، عارف 
آقاسی و سید مجید حسینی به عنوان لیست 

خرید نکونام، چه نظری دارید؟
 تیم های استقلال، سپاهان، پرسپولیس و 
کتور برای قهرمانی بسته می شوند. مشکل  ترا
استقلال این بود که بازیکنان بزرگی را جذب نکرد 
و بازیکنان بزرگی را هم از دست داد. با مهدی 
قائدی و محمد محبی بهترین خط حمله لیگ 
در فصل قبل متعلق به استقلال بود. طبیعی 
که سرمربی تیم دوست دارد تا تیمش  است 
را برای قهرمانی ببندد، چون انتظار هواداران 
گر تیم جام نگیرد  چیزی جز قهرمانی نیست و ا
مردم از عملکرد سرمربی تیم و بازیکنان رضایت 

ندارند. 
   کیفیت تیم نکونام در این فصل خوب 

بود؟!
 اینکه استقلال در کورس قهرمانی مانده و با 
وجود مشکلات متعدد که تمامی ندارند مدعی 
است نشان از کیفیت خوب تیم ندارد. نکونام 
بهتر از هر کسی می داند باید همه تلاش خود را 
برای جذب بازیکنانی که تیمش را تقویت کنند، 
نشان دهد. نکونام هیچ راهی جز جذب بازیکنان 

بزرگ ندارد .

بیانی: 
 نکونام هیچ راهی 

جز جذب بازیکنان 
بزرگ ندارد

زنجیره استعفای مربیان مدعی قهرمانی  
شوک به صدرنشینان

هفته  مسابقات  گذشته  روز  ملی:  آرمان 
پانزدهم لیگ برتر فوتبال با بازی سپاهان  و 
مس  و  پرسپولیس  و  قزوین  آذر  شمس 
رفسنجان به پایان رسید که در روزی شگفت 
انگیز سپاهان به حریف قزوینی خود مسابقه 
کرد و پرسپولیس هم مقابل رقیب  گذار  را وا
رفسنجانی خود با تساوی بازی را به پایان برد. 
البته جدای از نتایج بازی ها و تاثیرات آن در 
جدول مسابقات این دوبازی تحولات دیگری 
را نیز در پی داشت. تحولاتی از جنس استعفا؛ 
چنان که سرمربی سپاهان اصفهان به دلیل 
آنچه اتفاقات غیرطبیعی در فوتبال ایران خوانده 
است از سمت خود استعفا داد. مورایس که به 
شدت نسبت به تصمیمات حاج ملک داور 
مسابقه و منصوری کمک او اعتراض داشت 
از کنار زمین اخراج شد تا تنها چند دقیقه پس 
از پایان این مسابقه استعفای خود را به طور 
شفاهی در اختیار منوچهر نیکفر مدیرعامل 
سپاهان قرار دهد. نیکفر با تأیید استعفای 
سرمربی سپاهان و درخواست او برای جدایی از 
این تیم اعلام کرد: او تحمل اتفاقات غیر طبیعی 
در فوتبال کشور را ندارد. به او اجازه ای برای 
جدایی نمی دهیم و باید صحبت کنیم. در همین 
راستا پس از شایعات بسیار پیرامون تغییرات در 
خ های  باشگاه پرسپولیس تهران سرمربی سر
پایتخت با اعلام یک خبر همه را شوکه کرد. یحیی 
گل محمدی در نشست خبری پس از تساوی 
یک - یک تیمش مقابل مس رفسنجان اعلام 
کرد که از سمت خود استعفا کرده است. او گفت: 
همه شما را به خدای بزرگ می سپارم و برای فرد 
جدیدی که به این تیم می آید آرزوی موفقیت 
دارم. با این شرایط من شخصا نمی توانم ادامه 
دهم. ۳ ماه قبل با پرسپولیس فسخ کردم اما 
حرکتی که باعث دلگرمی باشد را باشگاه انجام 
نداد. از اینجا از همه پرسپولیسی ها که من در 
این 4 سال بودم تشکر می کنم. امیدوارم هر 
کسی که می آید موفق باشد. وی افزود: قبل 
از هر چیز جا دارد از هواداران پرسپولیس که 
امروز به ورزشگاه آمدند و ما را تشویق کردند، 
قدردانی کنم. همچنین از میزبانی خوب تیم 
مس رفسنجان هم تشکر می کنم. نتیجه بازی 
نتیجه ای نبود که ما به دنبال آن بودیم. بازی 
امروز یک مقدار بسکتبالی شده بود و توپ های 
زیادی برای هر دو تیم لو می رفت و شکل خوبی 
نداشت. موقعیت های زیادی روی دروازه دو 
تیم به وجود نیامد. شاید می توانستیم بازی را در 
نیمه دوم بهتر مدیریت کنیم و بازی راحت تری 
انجام می دادیم اما این طور نشد. وی ادامه داد: 
مس هم برای جبران آمده بود و بازی پر فشاری 
انجام داد. بازیکنان ما هم هرچه در توان داشتند 

گذاشتند. فکر می کنم نتیجه عادلانه بود.

آخرینخبر

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: یک سایت عربی مدعی شد که سپاهان به دنبال آن 
است که در ورزشگاه خانگی اش از الهلال پذیرایی کند و به همین 
خاطر رایزنی با فدراسیون فوتبال ایران و AFC را آغاز کرده است. 
به گزارش های کوره، سپاهان در مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا 
با قرعه الهلال روبه رو شده است. دیدار نخست دو تیم به میزبانی 
نماینده ایران برگزار می شود. سپاهان قصد دارد در ورزشگاه 
خانگی اش از الهلال میزبانی کند و به همین خاطر گفت وگوها و 
کرات رسمی اش را با فدراسیون فوتبال ایران آغاز کرده است تا  مذا
هرگونه شعار سیاسی که ارتباطی با ورزش ندارد از ورزشگاه برداشته 
شود تا اجازه میزبانی به آنها داده شود. هدف سپاهان از این اقدام 
این است که نظر کنفدراسیون فوتبال آسیا را برای برگزاری بازی 
در خانه و با حضور هوادارانش جلب کند تا سناریوی دیدار رفت 
با الاتحاد برایش تکرار نشود. سپاهان در دیدار رفت برابر الاتحاد 
نتوانست از نماینده عربستان میزبانی کند و در نهایت نتیجه بازی 
سه بر صفر به سود الاتحاد اعلام شد. دیگر بازی های نماینده 
ایران هم در ورزشگاه آزادی برگزار شد و به همین خاطر سپاهان 

می خواهد دوباره در ورزشگاه خانگی اش میزبان باشد. 

بیــنالمــلل
   سرمربی آرسنال از دومین شکست پیاپی توپچی ها در لیگ 
برتر انگلیس بسیار ناراحت و ناامید است و اعتراف کرد که تیمش با 
این شکل بازی نمی تواند قهرمان شود. به گزارش بی تی اسپورت، 
هفته پایانی سال ۲0۲۳ برای آرسنال به بدترین شکل ممکن به 
پایان رسید. آرسنال در فاصله سه روز بعد از شکست خانگی برابر 
ج از خانه با نتیجه دو بر یک برابر فولام  وستهام این بار در خار
شکست خورد تا نه تنها نتواند موقتا به صدر برگردد بلکه به رده 
چهارم هم سقوط کند. میکل آرتتا در نشست خبری بعد از بازی 
گفت: روز بسیار سخت و ناراحت کننده ای برای ما بود. تنها بعد از 

تجربه کردیم. سه روز از شکست برابر وستهام شکست دیگری را 
برابر وستهام اصلا مستحق شکست نبودیم 

و باید به پیروزی می رسیدیم، اما در این 
بازی اصلا خوب ظاهر نشدیم. این یکی از 
بدترین بازی های ما در فصل جاری بود. 

سرمربی اسپانیایی توپچی ها ادامه داد: در 
بخش مالکیت توپ خوبی نبودیم و 

سرعت کافی برای حمله کردن و 
تهدید دروازه حریف نداشتیم. 
توپ را بارها از دست دادیم و 
به  را  خوبی  بازی  نتوانستیم 
نمایش بگذاریم و طبیعی است 

که با چنین نمایشی نمی توان 
کنون احساس بسیار  پیروز شد. ا
بدی داریم اما می توانیم از این 

شرایط خارج شویم. به هر حال در 
فوتبال اختلافات اندک تفاوت های 

بزرگ را رقم می زند. آرتتا در پایان گفت: 
گر مثل 1۹ بازی قبلی ظاهر شویم  ا
گر قرار باشد  شانس قهرمانی داریم اما ا
در دیدارهای بعدی مثل بازی با فولام 
ظاهر شویم هیچ وقت به جام نزدیک 

نمی شویم. 

 حضور بازیکنان 
برای تیم ملی باید مفید باشد 

۲۷ بازیکن به اردوی نهایی تیم ملی به منظور حضور در 
رقابت های جام ملت های آسیا ۲0۲۳ قطر دعوت شده اند و یکی از 
بهترین ادوار جام ملت ها در انتظار تیم ملی ایران خواهد بود. تیم 
با کیفیتی داریم که در آن بازیکنان باتجربه ای حضور دارند و نفرات 
اصلی در برابر تیم های خوب دنیا بازی کرده اند. این تیم نفراتی 
دارد که می توانند بازی های بسیار خوبی انجام دهند و برابر رقبای 
تیم ملی دست به کار های بزرگی بزنند. امیدواری زیادی به این تیم 
گر فوتبال روی بد خود را به آن ها نشان ندهد، می توان  داریم و ا
منتظر اتفاقات بسیار خوبی بود. مهدی قائدی در اردوی نهایی 
در حالی حاضر است که او برخی اردو های قبلی را از دست داده 
بود، دعوت از این بازیکن تکنیکی و ویژه با نظر سرمربی تیم ملی به 
خاطر این بوده که او می تواند در برنامه های تهاجمی به تیم ملی 
کمک کند و قطعاً با رصد بازی های او به این نتیجه رسیده اند که 
در حال حاضر آمادگی خوبی دارد. این بازیکن حواشی را پیرامون 
خود داشت و قطعاً بدون حاشیه در خدمت تیم ملی خواهد 
گر بازیکنی با کیفیت بالا، ولی پرحاشیه باشد، حضورش اثر  بود. ا
سویی دارد و در غیاب او آسیبی به تیم ملی نمی رسد؛ بنابراین با در 
نظر گرفتن تمامی جوانب به تیم ملی دعوت شده است. در مورد 
اینکه سردار آزمون توافق با باشگاه رم ایتالیا داشته و بر مبنای آن، 
احتمال غیبت او در جام ملت های آسیا وجود دارد، باید بگویم در 
مفاد قرار داد این موضوع گنجانده شده و قاعدتاً فردی که حافظ 
منافع او بوده و به عنوان مدیر برنامه قرارداد بسته، نکاتی را در نظر 
گرفته که احتمال غیبت این مهاجم در جام ملت های آسیا وجود 
دارد. از این موضوع نگذریم که ما همیشه با تیم های ایتالیایی 
رابطه خوبی داشتیم. در گذشته تیم رم ایتالیا مراوده خوبی با 
فدراسیون فوتبال داشته و در مسیر جام جهانی امکانات خوبی 
را به ما داد. مسئولان سفارت ایران در ایتالیا، باید از ارتباطات 
خود استفاده کنند و بار دیگر کارگشا شوند. از این نوع ارتباط ها در 
دنیای فوتبال وجود داشته و حدس می زنم این بار هم مشکلی 
برای اضافه شدن سردار آزمون به تیم ملی وجود نخواهد داشت. 
امیدوارم رایزنی خوبی صورت بگیرد و آزمون بابت حضور در 
تیم ملی در رده باشگاهی تنبیه نشود. ساختار هر تیمی در گروی 
آرامش و رفاقت درون تیم است. بازی هایی، چون جام ملت های 
آسیا، چون چهار سال یک بار برگزار می شود، بازیکنانی که دعوت 
می شوند بهترین کیفیت خود را نشان می دهند، چون فرصت 
تکرارنشدنی است. نمی دانم توقع کادرفنی از انصاری فرد چیست، 
ولی بدون تردید روی توانایی های او حساب شده و بدون درایت و 
دلیل دعوت نشده است. نه انصاری فرد و نه هیچ بازیکن دیگری 
بی دلیل دعوت نشده اند و باید بهترین نفرات دعوت شوند تا 

بتوانند بازی های بسیار خوبی ارائه کنند. 

بیژنذوالفقارنسب
کارشناسفوتبال

نصرتی: توقع قهرمانی ایران در جام ملت ها بی جا نیست 
کتور  ترا فوتبال  تیم  مربی  نصرتی  محمد 
گفت: تیم ملی ایران توانایی زیادی دارد و با 
این وضعیت انتظار قهرمانی در جام ملت ها 

بی جا نیست. 
کتور     وضعیت ترا

محمد نصرتی در گفت وگو با فارس، در مورد 
کتور در نیم فصل اول لیگ برتر  وضعیت ترا
اظهار داشت: در ابتدای فصل با توجه به 
تغییرات زیاد در نفرات تیم و فرصت محدود 
برای ایجاد هماهنگی، نتیجه چند بازی را                              از 
دست دادیم. از همه مهم تر دیدار پلی آف لیگ 
قهرمانان مقابل شارجه امارات بود که خیلی 
بابت آن باخت افسوس خورده و ناراحت 
کتور دو بازی  گران ترا شدم. در یک هفته تماشا
متوالی ورزشگاه یادگار امام را                              پر کردند و بالغ 
گر دیدار ما با پرسپولیس  بر ۸0 هزار نفر تماشا
و شارجه شدند. برخی نیز بیرون از ورزشگاه 
حضور داشتند اما متأسفانه در هر دو بازی 
شکست خوردیم و نتوانستیم موفقیتی کسب 
گر سهمیه لیگ قهرمانان را                              به  کنیم. وی افزود: ا
 AFC دست می آوردیم، قطعا با توجه به نظارت
شرایط زیرساختی ما استانداردتر می شد. این 
مهم را                              از دست دادیم، اما در ادامه راه سعی 
کردیم به هارمونی در ترکیب خود برسیم. این 
اواخر هم تا بالای ۹0 درصد به ترکیب مدنظر 
کادر فنی رسیدیم و توانستیم عملکرد خوبی 
داشته باشیم. در تعطیلات هم سعی داریم 
نقاط ضعف را                              پوشش داده و نقاط قوت را                              
تقویت کنیم تا در نیم فصل دوم با قدرتمندتر 
ظاهر شدن، پا به پای سه تیم بالای جدول 

برای قهرمانی تلاش کنیم. 
   جذب بازیکن 

وی در پاسخ به این سؤال که با توجه به 
تمایل باشگاه استقلال برای جذب امیرحسین 

حسین زاده، آیا با جدایی قرضی او در نیم فصل 
موافقت می کنند، گفت: در مورد نقل و انتقالات 
نظر خاصی ندارم. برای این منظور کمیته ای 
خمز  نظر  با  که  شده  تشکیل  باشگاه  در 
فعالیت هایش را                              پیش می برد. البته تا جایی 
که بتوانیم هیچ بازیکنی را                              از دست نمی دهیم، 
کیفیت هستند.  زیرا همه نفرات تیم خوب و با
از حسین زاده اسم بردید، او کیفیت خوبی دارد. 
شاید در هفته های ابتدایی به دلیل اینکه از 
تیم جدیدی آمده بود، برای هماهنگی نیاز به 
زمان داشت. اما این بازیکن اواخر نیم فصل 

اول بسیار خوب کار کرد. 
   شرایط تیم ملی 

بازیکن اسبق تیم ملی در مورد شرایط این 
تیم در آستانه جام ملت های آسیا عنوان کرد: 
توقع بی جایی نیست که از این تیم ملی خوب، 
انتظار قهرمانی داشته باشیم. امیر قلعه نویی 
تجربه حضور در جام ملت های آسیا را                              دارد و 
کیفیت ما نیز تجربه حضور  بیشتر بازیکنان با
در چندین دوره جام ملت ها و جام جهانی را                              
دارند. نمی گوییم شرایط ما از لحاظ امکانات و 
برگزاری بازی های دوستانه با سایر مدعیان قاره 
یکسان است، اما از لحاظ انفرادی و پتانسیل 
بازیکنان، شرایط بسیار خوبی داریم. پیشرفت 
فوتبال عربستان، کره جنوبی، ژاپن و استرالیا 
محسوس است، اما ما هم نباید توانایی نفرات 
خودمان را                              مدنظر قرار ندهیم. ژاپن از دیرباز 
کیفیتی  بودم،  تیم ملی  بازیکن  خودم  که 
فراتر از آسیا داشت. آنها از لحاظ زیرساخت 
وضعیت فوق العاده ای دارند و هر بازیکنی در 
قالب تیم ملی قرار بگیرد بهترین کیفیت را                              ارائه 
می دهد. با این وجود بازیکنان ما از لحاظ 
کتیک ژاپن  کیفیت فنی بالاتر هستند. فلسفه و تا
مشخص است، اما نباید توانمندی های خود را                              

نیز فراموش کنیم. 
   حمایت از تیم ملی 

لزوم  خصوص  در  تیم ملی  اسبق  مدافع 
گردان امیر قلعه نویی در فاصله  حمایت از شا
حدود 11 روز تا جام ملت های آسیا گفت: همه 
شامل اصحاب رسانه، مسئولان دولتی، مدیران 
، اهالی فوتبال، پیشکسوتان و... باید  کشور
دست به دست هم بدهند و در این فرصت از 
تیم ملی حمایت کنند. همه باید پای کار بیایند. 
می خواهم اشاره ای به وضعیت حواله های 
خودرو داشته باشم. همه ورزشکاران سایر 
رشته ها نور چشم و عزیز ما هستند. می دانم چه 
مشقت هایی را                              تحمل می کنند، برخی ورزش ها 
رکوردی هستند و ورزشکار باید با خودش هم 
بجنگد. رشته هایی مثل کشتی نیز تمرینات 
طاقت فرسایی دارند، اما این عزیزان نباید از 
فوتبالیست ها خرده بگیرند، بلکه باید اعتراض 
خود را                              به مسئولان مطرح کنند. وی اضافه کرد: 
انعکاس فوتبال هم در کل دنیا بسیار زیاد است. 
می بینید پخش یک بازی فوتبال چقدر مخاطب 
دارد. این پاداش هم برای صعود تیم ملی به 
در  سنگین  بسیار  دیدارهای  و  جام جهانی 
گر در آن 4 بازی فقط یک نتیجه را                               بحرین بود. ا
از دست داده یا مساوی می کردیم، تیم ملی به 
جام جهانی نمی رسید و یأس و سرخوردگی در 
کشور ایجاد می شد. قبول کنیم فوتبال ورزش 
اول دنیاست. در هفته های اخیر مدام در 
خصوص بحث مجوز واردات خودرو بحث شده 

گاه بازیکنان هم تحت فشار قرار  و ناخودآ
کنون کسی قصد حمایت  گر ا می گیرند. ا
از تیم ملی دارد، به چالش کشیدن این 
کنار بگذارد و شرایطی فراهم  بحث را                              
کند تا ملی پوشان با آسودگی خاطر به 

قطر بروند. 

   لیست بازیکنان 
نصرتی در خصوص ارزیابی اش از فهرست 
تیم ملی عنوان کرد: 4- ۳ بازیکن از این فهرست 
جا مانده و 4- ۳ بازیکن هم حق شان نبود که بار 
دیگر دعوت شوند، اما این نظر من است. باید به 
سلیقه سرمربی تیم ملی هم احترام بگذاریم زیرا 
اول و آخر او باید پاسخگوی نتایج باشد. ما هم به 
این تیم خیلی امیدوار هستیم زیرا تجربه بالایی 
گر به بازیکنانش اعتماد نداشته باشیم،  دارد و ا

باید به چه کسی اعتماد کنیم؟
    آزمون باید در زمان امضای قرارداد 

حرفه ای تر رفتار می کرد
وی در مورد شرایط سردار آزمون برای شرکت 
در جام ملت ها و اینکه وی باید از باشگاه رم 
ایتالیا مجوز بگیرد، توضیح داد: با او در ارتباط 
هستم و می دانم چقدر دل سردار آزمون به 
عشق تیم ملی و افتخار آفرینی برای این تیم 
می تپد. تمام تلاش خود را                              هم می کند که در 
این رقابت ها برای ایران به زمین برود. امیدوارم 
تعاملی ایجاد شود تا باشگاه رم هم این مجوز را                              
صادر کند. ولی کاش سردار در زمان عقد قرارداد 
همه مسائل را                              در نظر می گرفت 
رفتار  حرفه ای تر  و 
می کرد. شاید آن 
زمان تحت فشار 
بود که این بند را                              

امضا کرده است


